



Date :06/04/2023

التاريخ: 2023/04/06

Circular No. 6 of 2023

تعميم رقم 6 لسنة 2023

Temporary suspension of Crawford Adjusters Limited - Abu Dhabi from the approved list of companies to conduct towage approval survey

الإيقاف المؤقت لشركة كرافورد اند كومباني ادجاسترز ليميتد - أبو ظبي من قائمة الشركات المعتمدة لإصدار شهادات القطر في مياه وموانئ الدولة

To :

إلى :

- Ports authorities and Harbormasters
- Ship Owners, Ship Managers, Ship Agents
- Marine and Logistics Services Companies in UAE
- Recognized Organizations

- سلطات ونظار الموانئ
- ملاك وكلاء وشركات إدارة السفن
- شركات الخدمات البحرية واللوجيستية العاملة في الدولة
- هيئات تصنيف السفن المعتمدة في الدولة

Within the regulatory framework of the UAE Federal Maritime Administration (FMA) represented by the Ministry of Energy and Infrastructure responsible for regulating the maritime activities, ensuring compliance of all maritime companies with applicable Laws, legislations and practices, This Maritime Administration has decided to temporarily suspend the accreditation of **Crawford Adjusters Limited - Abu Dhabi** to conduct towage approval survey in UAE waters and ports until this Administration completes its verification of the company's compliance with the accreditation requirements.

في إطار الدور الرقابي وتنفيذاً لمسؤوليات الإدارة البحرية ممثلة بوزارة الطاقة والبنية التحتية، في تنظيم العمل البحري في الدولة والتأكد من إلتزام جميع الشركات البحرية بالقوانين والتشريعات والأعراف البحرية السارية، فقد قررت الإدارة البحرية الإيقاف المؤقت لإعتماد شركة كرافورد اند كومباني ادجاسترز ليميتد - أبو ظبي من قائمة الشركات المعتمدة لإصدار شهادات القطر في مياه وموانئ الدولة، للوقوف على مدى إلتزامها بمتطلبات الإعتماد.

Attached with the circular updated approved list of companies recognized to conduct towage approval survey.

مرفق مع هذا التعميم اللائحة المحدثة للشركات المعتمدة للقيام بفحص سلامة القطر وإصدار شهادات الموافقة على القطر.

For further clarification please contact:
shipping@moei.gov.ae



للاستفسار برجاء مخاطبة الوزارة على البريد الإلكتروني :
shipping@moei.gov.ae



List of FMA approved Towage surveying companies

Sl. No.	Name of the company	Emirate	Email address	Telephone number
1	Matthew Daniel	Dubai	shaheenjameel@matdan.com	971 50 442 4934
2	Constellation Marine Services	Dubai	capt.irani@constellationms.com	97144232884
3	Times Marine Survey LLC	Sharjah	gm@timesmarine.com	97165561881 / 5568241
4	Aries Marine LLC	Dubai	ariesmarine@ariesgroup.ae	971 4 2997939
5	Yahya Al Shamsi Marine Consulting LLC	RAK	y.marine.consult@hotmail.com	971509186666
6	DNV GL AS – Abu Dhabi	Abu Dhabi	jatinder.singh@dnv.com	971504108339
7	ABL Marine Services	Abu Dhabi	sarahmay.dona@abl-group.com	97126766971
8	Cleghorn, Wilton & Associates Limited	Dubai	cwatechnical@cwadubai.ae	971506549738
9	Black Iris Technical Services	Abu Dhabi	fares.fraih@blackirismts.ae	971545866671
10	Global Maritime Consultancy Ltd.	Abu Dhabi	Milandro.Acuzar@globalmaritime.com	9712553 5291
11	Baltic Offshore	Dubai	oslar.pais@balticcontrol.ae	9714337 7263